
Geachte raadsleden, 
Hieronder de antwoorden van wethouder Janssen op de vragen van D66 over de begr/rekening 
HCL. 
 
Met vriendelijke groeten,  
Raymond Dirx 
 

 
 
Beste collega's van de raadsgriffie, 
 
Conform afspraken dien ik namens de D66 fractie de volgende technische vragen in. 
 

1. Het college stelt dat de provincie jammer genoeg niet is toegetreden tot HCL. Wat is 
de reden om niet toe te treden en waarom vindt het college dit jammer? Heeft de 
provincie wel de intentie om alsnog toe te treden? 

Antwoord 

In haar brief dd 10 sep 2019 aan het RHCL geeft de Provincie aan het toetredingsproces tot de GR 
RHCL te beëindigen. Zij geeft hiertoe de volgende redenen: 
a) het niet instemmen met het overdragen van enkele bevoegdheden van Gedeputeerde Staten aan 
het algemeen bestuur van de GR RHCL, conform het daartoe in de GR bepaalde; 
b) het ontbreken van beoogde efficiency en synergie-effecten bij toetreding 
 
Het college vindt het besluit van de provincie jammer omdat zij hierdoor voorbij gaat aan de kern 
van haar eerdere intentie om tot de GR toe te treden, namelijk het versterken van de onder-1-dak-
gedachte waarbij de historische Limburgse archieven beheerd door het RHCL en de historische 
archieven beheerd door het - door de Provincie gesubsidieerde - SHCL binnen één 
gezamenlijke organisatie zouden worden ondergebracht. Het afzien van toetreding door de 
Provincie betekent immers ook dat de beoogde integratie van het SHCL binnen het RHCL van de 
baan is. Het is met andere woorden het besluit van de provincie dat er zorg voor draagt dat de door 
haar beoogde - en door het college ondersteunde - synergie-effecten niet kunnen worden behaald. 

 

2. In het risicoprofiel staat de vraag of er een informeel contact is met de verbonden 
partij. Het antwoord - "Af en toe, dan meldt de directeur zich bij de wethouder. Ook 
is er een strategisch informatieoverleg waar directeur en gemeentearchivaris 
aanschuiven." - wordt bestempeld als een gemiddeld bestuurlijk risico. Waarom 
wordt dit gezien als een bepaald risico? Waarom staat het SIO vermeld? Dat is toch 
geen informeel maar juist een formeel contact. 

Antwoord: 



Informeel overleg wordt standaard beschouwd als een mogelijkheid om informatie te verstrekken. 
Dit kan zowel goed als slecht nieuws zijn. Maar we veronderstellen dat goed nieuws vaak kan 
wachten tot formele overlegmomenten. Het zou anders zijn als er standaard of structureel een 
‘informeel’ overlegmoment zou worden ingepland. Dan kan het neutraler worden gemaakt. Het SIO 
is een formeel moment maar niet besluitvormend. 

3. Zijn er financiële effecten door de Covid-19 situatie te verwachten? Zo ja, welke? 

Antwoord:  
Er zijn geen financiële effecten door de Covid-19 situatie te verwachten. Het HCL volgt in haar 
bedrijfsvoering de overheidsrichtlijnen inzake Covid-19. Dit betekent dat het HCL sinds 12 maart is 
gesloten voor bezoekers, en medewerkers zoveel mogelijk thuis werken. De wettelijke 
dienstverlening richting zorgdragers, DVO-partners en burgers is daarbij via piketdiensten geborgd.  
Het HCL bereidt zich momenteel voor op een geleidelijke heropening voor zowel medewerkers als 
bezoekers. Daarbij worden de richtlijnen van het RIVM, de 'handreiking anderhalve meter 
samenleving binnen de archiefsector' en het 'protocol veilig naar kantoor' als leidraad 
genomen. Binnen het kader van 'zoveel mogelijk thuiswerken' is het voor medewerkers vanaf 25 
mei weer mogelijk om - met toestemming van het afdelingshoofd - op locatie te werken. Er worden 
werkroosters opgesteld, om het aantal aanwezigen binnen het gebouw te beperken. Per 01 juni 
gaat het HCL weer beperkt open voor bezoekers: alleen op afspraak, 3 dagdelen per week, 
maximaal 10 bezoekers tegelijkertijd. Vrijwilligers worden in ieder geval tot 01 september geweerd. 
 
De wettelijke dienstverlening blijft geborgd. Tot op heden zijn binnen het HCL geen gevallen bekend 
van medewerkers die zijn getroffen door Covid-19. Het ziekteverzuim is niet gestegen. 
 

 

 
Gezien de korte tijd tot aan de raadsronde mag wat ons betreft de vraag ook tijdens de 
termijn van de portefeuillehouder worden toegelicht. 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Richard Wijnands 
Raadslid D66 Maastricht 

 


